
Prof. Jerzy Buzek: OZE są potrzebne

Potrzebny jest rozwój odnawialnych źródeł energii. Nie zastąpią one jednak klasycznych źródeł
wytwarzania prądu - mówi euro deputowany prof. Jerzy Buzek. Unia Europejska chce by kraje
UE inwestowały w OZE. W roku 2020 z takich źródeł ma pochodzić 20 proc. produkowanego
prądu (w Polsce 15 proc. całości produkcji energii).

  

Więcej na stronie: http://odnawialnezrodlaenergii.pl
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